
Miljømessige konsekvenser 

Det har vært næringsmiddelproduksjon ved fabrikken i Borgarveien i over 100 år. 

Vann: 

Det er beskrevet i søknaden renseprosessen som er benyttet i fabrikken som sikrer at utslippsvannet 
kan håndteres av FREVAR. Vi har ikke hatt store utslipp som har fått store miljømessige 
konsekvenser. Produktene er næringsmidler og renseprosessen benytter vanlige kjemikalier. Det 
finnes sikkerhetstiltak og kontroller som hindrer store utslipp. Det er ingen direkte utslipp i elven. 

Luft: 

I den tidligere dialogen med fylkeskommunen ble det fastslått at luftutslipp knyttet til vår 
energiproduksjon ikke var søknadspliktig. Vi benytter vanlig fyringsolje. I søknaden er det nevnt 
følgende kilder til utslipp: 

 Røyk fra oljefyr. Det forekommer også noe røyk fra røyking av rogn (bøkeflis).  
 Legionella: det finnes rutiner for kontroll, rensing og vedlikehold av kjøletårnene. 
 Ammoniakk: dette brukes som kjølemiddel og det finnes sikringstiltak mot utslipp.  

 

Trafikk: 

Det er en del tungtransport i forbindelse med råvarer inn og ferdigvarer som transporteres ut til 
kunder. Det er lett adkomst til fabrikken fra hovedveien som hindrer at trafikken går gjennom tett 
bebyggelse. 

 

Uteområde 

Hele fabrikksområdet er inngjerdet slik at det hindrer at uvedkommende eller større dyr kan komme 
inn. Det er adgangskontroll 

 

Støy 

Det ble gjort en vurdering av støy i forbindelse med utbyggingen av fabrikken i 2012. Det er 
tilrettelagt for transport og innlasting av varer som hindrer støy på natten. Det er kun mottatt en 
naboklage og det ble gjennomført tiltak etterpå på støykilden i fabrikken. 

 

Miljøledelse: 

Fabrikken arbeider målrettet med forbedringsarbeid og måling knyttet til energi, vannforbruk, 
avfallshåndtering og utslipp.


